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JÓ KATONA
PÁRATLAN OLDAL - LVI. évfolyam, 47. szám, 2012. november 23.

Hende Csaba miniszternek a honvédségről tartott előadását adta a SzentIstvánKatolikus Rádió november
16-án. Hallhattuk többek között, hogy húsz éve nem volt olyan fejlesztés a seregnél, mint most, illetve
külföldön csak szuperlatívuszokban szólnak a honi bakákról. Ennek indokát is adta Hende: „a magyar
genetikailag jó katona, sas sast szül, nem például kanárit”.

A turulba bele.


